



Sektionsmöte fotboll nr 1/2025

Datum: 2025-01-20, kl. 19:00

Plats: Rasbo IP

Närvarande representant för, namn:	Sign:
X A-lag herrar: Gustav Olsson	GO
X B-lag herrar: Tomas Bergström (tills ny tillsätts)	TB
X Damjuniorerna fd F09-11 & domaransvarig: Signe Olsson	SO
X P10-12, sjukvårdsmaterial: Simon Rundberg	SR
X F12-13, sekreterare: Jessica Sadjak Framming	JSF
X F12-13, kassör: Johan Wiksten	JW
X P13-14: Ida Holm	IH
X F14-15, ansvarig sociala medier: Johan Garstrand	JGa
X P15, ordförande: Nastasha Mattsson	NM
X F16/17: Jan Nilsson	JN
X Team 18: Johanna Söderblom	JS
X P/F-19: Moa Olsson	MO
X P/F-19: Sara Leijon	SL

Frånvarande representant för:

P15 & P17: Johan Grinsvall	JGr
P15, materialare: Niklas Dahlin	ND
F16/17, utbildningsansvarig: Mikael Salenstedt	MS

Delges: Huvudstyrelsen samt sektionen

Nästa möte: 2025-03-10 kl 19.00

Ledarmöte: 2025-03-17 kl 19.00

Tid: 19:00 – 21:00

Plats: Rasbo IP

Numrering av protokoll

Punkterna numreras med tre positioner där första siffran anger vid vilket möte frågan togs upp, andra siffran anger dagordningsrubrik och tredje siffran anger ärendets ordningsnummer. Ej avslutad fråga behåller sitt nummer i följande protokoll. Färdigbehandlad punkt tas bort ur protokoll. Tillägg i kvarstående punkt anges med ordet "Tillägg" följt av protokollsdatum. I högermarginalen anges signatur för den som är ansvarig för punktens behandling. Punkt som uppdateras vid varje möte ges inget löpnummer.

1 Öppnande av möte

2 Genomgång av föregående protokoll

1.2.1 Föregående protokoll godkändes.

3 Ekonomi – info, budget, bokslut

1.3.1 JW går igenom lagkassor. Budgetmöte har hållits.

1.3.2 Budget för 2025: ska vi budgetera 25 000 så alla lag kan få bidrag (max 3000kr/lag, år) i cupbidrag?

1.3.3 Ska vi budgetera för att ta medlemsavgifter för domare?

1.3.4 Herrlaget önskar köpa en kamera för att kunna filma matcher (13 000 kr).

4 Senior, lägesuppdatering från lagen

Damlaget: Laget läggs ned. Matchtröjorna samlas in

A-lag herrar – trupp, tränare, träningstider, övrigt

Tränar två gånger/vecka just nu, många spelare i truppen. Tränaren blir kvar.

B-lag herrar – trupp, tränare, träningstider, övrigt

17 st spelare är intresserade, fler ungdomar på väg in. Börjar träna i april.

5 Ungdom, lägesuppdatering från lagen

Damjuniorerna fd F09-11

Önskar döpa om sig till Damjuniorer. OK från sektionen.

Signe är nu lagledare, David är assisterande tränare. Tony och Ann-Sofie är kvar i laget. En till spelare har kommit till, några har slutat, en har kommit tillbaka. 15-16 spelare. Det finns lag i bygden (Almo/Ekeby) som har lagt ned sitt motsvarande damlag – intresse ses över om spelare finns till vår klubb. Önskar ta över damlagets bollar och tröjor.

P10-12

Har träning en gång i veckan på Österängen. Det är ett fåtal -13 och -14 med och kör just nu. Datum för träningsläger (Rasbokil med övernattning) ses över.

F12-13

Halva laget har träning på Österängen, resten kör innebandy. Planerar seriespel.

P-13/14

P14 tränar mycket fotboll. Ska på cup i Diös. Tränar med P10-12 under vintern på Österängen. P13 spelar mest innebandy eller har andra aktiviteter under vintern.

Rörigt i laget. NM har varit i kontakt med Magnus. Det är många i laget. Fler föräldrar behöver engagera sig på träningarna (tex som levande koner). Det behövs fler tränare för laget till våren.

F-14/15

Kör på med träningar i Löten en dag/v och fys utomhus en gång/v. Spelade cup i januari i Diös. Ska köra cup i mars igen.

P-15

De flesta kör innebandy, paus i fotbollen.

F-16/17

Uppehåll över vintern. Många kör innebandy.

P-17

-

P/F-18/Team 18

Paus över vintern. De flesta kör innebandy. 17 killar och 3 tjejer just nu. Laget undrar hur länge man ska köra blandad grupp. Kan sammanslagning ske med killar resp tjejer i P/F-19 i år så de hinner köra ett år innan poolspel?

P/F-19

Önskvärt att ha träningar på helgen för att ev få dit fler barn. 4 killar och 4 tjejer i laget, som max 12 spelare under hösten. I stort sett samma gäng kör innebandy just nu.

6 Domare

- | | | |
|-------|--|------|
| 7.6.4 | Önskvärt om föräldrarna går kurs så de kan döma vid behov (5- o 7-manna) | ALLA |
| 8.6.1 | Ny domaransvarig behöver bjudas in till nästa möte.
Tillägg 250120: NM har varit i kontakt med Kalle, men inte fått hit honom. JN kollar med Kalle och hör om intresse fortfarande finns. | NM |
| 8.6.3 | Föräldrakoll-kurs finns att gå digitalt (länk utskickad av TB), rekommenderas varmt! | ALLA |
| 1.6.1 | Endast 2 domare är intresserade av att vara kvar 2025. Inga killar är kvar som domare. | |
| 1.6.2 | Signe har kollat med Funbo – de hade 10 domare under 2024. Kan vi ta hjälp av dem i år? | SO |
| 1.6.3 | I år får 2011 gå domarutbildning. Förfrågan går ut till tonåringar födda 2011 och äldre. | SO |
| 1.6.4 | En dialog bör tas med tidigare domare varför de ej vill fortsätta döma matcher. | SO |
| 1.6.5 | Vi behöver ha minst 8-10 st domare inför säsong. Kan vi hitta vuxna eller äldre som kan utbildas och döma matcher då ungdomarna inte kan? | SO |

7 Material

- | | | |
|-------|---|------|
| 8.7.1 | Simon blir ansvarig för sjukvårdsmaterial för säsong 2025. | info |
| 8.7.2 | Kylspray, kylpåsar, plåster, lindor mm finns i container. | info |
| 8.7.3 | Önskemål finns att numrerade västar för bortamatcher köps in alt att bortaställ ses över och finns tillgängliga för alla.
Tillägg 250120: Bortalagsvästar och bortalagströjor behöver beställas så det finns till säsongstart. Ska det läggas in i budgeten? | ND |
| 1.7.1 | SO kontaktar ND om nya bollar. | SO |
| 1.7.2 | Krav på kläder behöver beslutas av HS omgående. | ND |

8	Utbildning	
8.8.1	HLR-kurs hålls under våren. Kallelse kommer gå ut. Tillägg: Kallelse har gått ut, kurs blir 2025-04-07. 12 platser i första skedet. En/lag bör gå.	ALLA
9	Serieläggning	
1.9.1	Förarbete pågår i flera lag. Det går att anmäla i Fogis nu.	ALLA
10	Kiosk	
1.10.1	-	
11	Fotbollens dag 2025 (F14-15)	
1.11.1	Datum för Fotbollens dag helst den 14/6 alt 31/5.	JGa
12	Fotbollsskola 2025 (P12)	
1.12.1	Planering pågår.	
13	Nya lag	
1.13.1	Team 20 ska startas i år. Plan tas fram.	MS
14	Rasbo IP – planskötsel	
8.14.1	Plangruppen önskar få göra en avslutningsaktivitet. Kostnaden tas av sektionen.	
15	Rasbo IP – husgruppen (ny punkt, möte 6)	
1.15.1	Vi startar ingen husgrupp. Info om småjobb noteras på anslagstavlan i boden. Alla som är på IP under träningar och inte har någon uppgift kan utföra dessa småjobb. Notera tid för nedlagt jobb.	ALLA
16	Allmänt – Rasbo IK-mailen	
1.16.1	-	
17	HS – Info från senaste mötet	
1.17.1	-	
18	Årshjul – Årschema fotboll	
1.18.1	NM lägger ut info om att alla ska redovisa belastningsregistret till Simon (via Messenger) <u>Januari:</u> Verksamhetsberättelser skickas till HS, Belastningsregister redovisas, Budgetmöte hålls, Budget lämnas till HS (mitten jan) <u>Februari:</u> <u>Mars:</u> <u>April:</u> Underhållsdag, utomhusträningar vid Rasbokilsbygdegård 100kr/tillfälle	ALLA

Maj: IP öppnas, Spelaravgift betalas in, Fotbollens Dag

Juni: Fotografering

Juli: Sommarfotboll

Augusti: Fotbollsskola

September:

Oktober: Underhållsdag, IP stängs

November: Tränings­tider för vintersäsongen

December: Verksamhetsberättelse/lag

19 Övrigt

Följande togs upp vid Verksamhetsutveckling 2024 (se sep protokoll), ses över inför säsong 2025:

- 8.19.4 Hur förhindrar vi att barn och ungdomar slutar i våra lag?
Viktigt att ställa frågan till dem om de trivs och vad som kan förbättras i laget. Enkät/utvecklingssamtal ska skickas ut i alla lag.
- 8.19.5 Fler föräldrar behöver engagera sig som ledare. Det är ett fåtal ledare som engagerar sig i många lag (fotboll/innebandy) eller har uppgifter och engagemang inom RIK.
- 8.19.6 Inför att lag börjar köra 5-mannaspel – ska de då slås ihop med nästa lag och att vi delar upp de på pojkar resp flickor?
- 8.19.7 Rutiner kring matchvärdsskap ses över.
Planera pregame innan matcher, ev lottförsäljning. Specifika krav för matchvärdsskap för resp sektion. Hissa flaggor ingår i uppgiften. Rutiner kring hur man ska parkera ses över så att fria vägar hålls och att räddningstjänst ALLTID kan komma in på plan samt fram till Klubbhuset.
- 8.19.8 Inför ny säsong och vid nya ledare önskas det ledarträffar.
Instruktioner för kassörer, lagledare, tränare osv ses över samt vilka uppgifter som ska tas om hand och fördelas inom laget. Fadderverksamhet efterfrågas på ledarnivå. Rutiner kring överlämning av uppgifter ses över.
- 1.19.1 Ovan punkter behöver sammanfattas i Fotbollens Verksamhetsplan. Förslag på utkast kring ovan punkter tas fram. NM, JSF
- 1.19.2 Ett förslag är att ha Fotbollsskoj för nystartade lag med ungdomar som ledare. Träningar på helgerna. När de blir äldre kan de skapa ett lag för flickor resp pojkar.
- 1.19.3 Vi bör boka in Fotbollsbolaget omgående och gå ut med anmälningar för barn födda 2014 och äldre. Kan vi få tid som inte krockar med andra träningar tex fre? JN
- 1.19.4 Digital kurs för matchvärdar finns. NM kollar och återkommer. NM

20 Nästa möte

Nästa ordinarie möte: 2025-03-10 kl 19.00

Ledarmöte: 2025-03-17 kl 19.00

21 Mötet avslutas